
 
BRM.0012.4.11.2019           

           

Protokół nr 15/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 5 listopada 2019 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.30 – 12.40. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Maria Stępniowska - Przewodnicząca Komisji  

2. Ewa Kempska  –  Członek Komisji 

3. Tomasz Marcinkowski    –  Członek Komisji 

4. Patryk Kaźmierczak    –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grażyna Filipiak - Skarbnik Miasta. 

2. Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

3. Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. z o.o.  

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji, która 

zgodnie z listą obecności stwierdziła, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

 Porządek obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2019. 

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Dokonano zmiany w budżecie w zakresie wydatków, zgodnie z wnioskiem złożonym przez  

Wydział Gospodarki Lokalowej, dotyczącym uruchomienia rezerwy budżetowej z zakresu 

zarządzania kryzysowego w związku z pożarem, który miał miejsce w dniu 28 października 

2019 r. w budynku przy ulicy Orłowskiej. Zmiana ma na celu zabezpieczenie środków 

finansowych na remont. 

 

Otwieram dyskusję. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Jak daleko są zaawansowane prace, ile rodzin z tego skorzysta? 

 

Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. Z o.o.: 

W chwili obecnej wykwaterowany mamy prawie cały budynek. Mamy przeznaczonego 

inspektora, który podał nam zakres jaki trzeba wykonać na budynku, aby można by było 

dopuścić go do dalszego użytkowania. Część z tego zakresu zostało już wykonane. Wykonaliśmy 

zabezpieczenie stropu, dojście na poddasze. Dokonaliśmy sprawdzenia całej instalacji na 

budynku, elektrycznej, kominowej. Jesteśmy w trakcie sprawdzania instalacji gazowej.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Ile osób mieszkało na poddaszu? 

 

Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. Z o.o.: 

Na poddaszu były trzy rodziny.  

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Gdzie te osoby pójdą? 

 

Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. Z o.o.: 

Ten Pan, który spowodował pożar, zatrzymany jest przez Policję. Pani z jednego mieszkania 

została zakwaterowana na Wojska Polskiego.  

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Mamy jeszcze problem z siostrą denatki, która była zameldowana. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Ale ona tam przebywała? 

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Zrobimy wywiad środowiskowy wśród mieszkańców i musimy to sprawdzić. Mamy 

oświadczenie, że są zameldowani siostra i brat, ale w tym mieszkaniu przebywa tylko z dziećmi.  

 

Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. Z o.o.: 

Ale złożyła ustne oświadczenie, że przebywała. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Ten Pan zatrzymany mieszkał tam sam? 

 

Alicja Sobczak –Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Zameldowany był sam. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

A ten budynek to jest nasz, czy częściowo? 

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

To jest działka, na której stoją dwa budynki.  

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

A działka jest czyja? 

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

5/8 jest własnością Miasta. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Ale my jako Miasto mamy prawo mu zapewnić mieszkanie. Jeżeli my robimy tą instalację, to 

czy prywatny właściciel w części nie powinien nam dołożyć?  

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Właściciel nigdy się tym nie interesował, nie wiem czy jesteśmy w stanie go odnaleźć. Sprawa 

została przekazana do Sądu o zasiedzenie. 

 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Wiem, że Pani Naczelnik zrobi wszystko z literą prawa. Kiedy przewiduje się zakończenie 

remontu?  

 

Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. Z o.o.: 

Mamy jeszcze problem z dojściem do mieszkań, ponieważ Prokuratura zamknęła te mieszkania. 

Remont dachu będziemy mogli zrobić wtedy, kiedy będą udostępnione te mieszkania. Izolacja 

ścian będzie zrobiona dopiero na wiosnę. Koniec prac będzie pod koniec przyszłego roku.  

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Pani Prokurator pozwoliła nam wejść w asyście Policji i wykonać prace, które są konieczne.  

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

A co z remontem w środku budynku?   

 

Dawid Róźniakowski – Pracownik IGKiM Sp. Z o.o.: 

W środku możemy robić remont przy każdej pogodzie, ale jeszcze musimy zrobić elewację.  

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

W tym roku wyłonimy wykonawcę w drodze przetargu. 

 

Tomasz Marcinkowski  –  Członek Komisji: 

Te mury są mocno mokre? 

 

Alicja Sobczak – Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej: 

Jest bardzo zniszczone to mieszkanie poniżej.  

 

Innych pytań nie było. 
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Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę                       

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej Inowrocławia 

z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. Woj. Kujawsko-

Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Budżetu i Finansów podjęła uchwałę 

nr 55/2019 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2019. 
 

Ad 4. Sprawy bieżące. 

 

Nie było.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamknięto posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Maria Stępniowska 

 

 
Protokółowała:  

Agnieszka Bardzińska 


